
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného 

dne 18. 9. 2020 od 16.00 hodin v zasedací síni OÚ v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta Miloslav,  

Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav  

Omluveni: Ing. Vrňák Pavel, Bc. Janata Michal 

Ověřovatelé zápisu: Šesták Václav, Andr Jaroslav   

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1600 hodin.  

 

 

Program: 
 

Starosta požádal o opravu v programu: bod č. 1 Rozpočtové úpravy č. 2/2020 se opravuje na 

 č. 3/2020 – tisková chyba. 
 

1. Rozpočtové úpravy č.3/2020 

2. Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní smlouvy – 

1 194 000 Kč – rekonstrukce VO 

3. Schválení přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření veřejnoprávní smlouvy – 

100 000 Kč - radary 

4. Projednání výjimky z průměrného počtu dětí ve třídě MŠ 

5. Projednání výjimky z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ 

6. Projednání výjimky z průměrného počtu dětí ve skupině ŠD 

7. Projednání výroční zprávy ZŠ a MŠ Postupice 

8. Projednání koncepce ZŠ a MŠ Postupice 

9. Projednání žádostí o odprodeje pozemku z majetku obce 

10. Projednání žádosti o pronájem části obecního pozemku 

11. Projednání žádosti o směnu pozemků 

12. Projednání žádosti o zrušení železničního přejezdu P6037 

13. Projednání odkupu pozemku 779/7 v k.ú. Pozov 

14. Projednání žádosti o zřízení věcného břemene 

15. Různé  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 3/2020 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou (jednotlivá 

rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 



K bodu 2: 

ZO schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu obnovy 

venkova, žadatel Obec Postupice, ev. č .žádosti FOV/OBV/042119/2020, Název Projektu: VO – 

rekonstrukce Postupice, ve výši 1 194 000 Kč  a uzavření veřejnoprávní smlouvy na výše uvedenou 

dotaci. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

K bodu 3: 

ZO schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu obnovy 

venkova, žadatel Obec Postupice, ev. č. žádosti FOV/OBV/042597/2020, Název Projektu: Osazení 

orientačních ukazatelů rychlosti Postupice a Miroslav, ve výši 100 000 Kč a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy na výše uvedenou dotaci. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

K bodu 4: 

ZO schvaluje výjimku z počtu dětí ve 2. třídě MŠ na školní rok 2020/21 z 24 na 26, celková 

kapacita MŠ nebude překročena. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ podle § 23 odst. 4 zákona č. 561/2004 

Sb. od 1.9.2020 na školní rok 2020/21. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

K bodu 6: 

ZO schvaluje výjimku z počtu dětí ve skupině 1. oddělení školní družiny z 30 na 33 na školní rok 

2020/21, celková kapacita ŠD nebude překročena. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

K bodu 7:  

ZO bere na vědomí Výroční zprávu ZŠ a MŠ Postupice o činnosti školy ve školním roce 2019/20. 

ZO bere na vědomí. 

 

K bodu 8:  

ZO bere na vědomí Koncepci ZŠ a MŠ Postupice na rok 2020/21. 

ZO bere na vědomí. 

 

K bodu 9: 

a)ZO odkládá projednání odprodeje částí pozemku parc.č. 1123/1, ost. plocha, ost.komunikace, 

v k.ú. Nová Ves p. AR, Postupice, na první zasedání ZO v roce 2021.  

Hlasování: 6 – 0 – 1 

 

b) ZO neschvaluje odprodej pozemků parc.č. 392/1 a 392/13 v k.ú. Jemniště p. DZ, Lísek. 

Hlasování: 0 – 7 – 0 

 

c)ZO neschvaluje odprodej pozemku parc.č. 808/1, 808/4 a části poz. 863/1 vše v k.ú. Roubíčkova 

Lhota,  KOF  a  LO, Praha 1. 

Hlasování: 0 – 7 - 0  

 

 

d)ZO odkládá projednání odprodeje pozemku parc.č. 889/4, ost. plocha, ost. komunikace, v k.ú. 

Roubíčkova Lhota o výměře 153 m² p. VP, Praha 11, na první zasedání ZO v roce 2021.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 



 

e) ZO neschvaluje odprodej pozemku parc.č. 1608 a 1609 v k.ú. Milovanice p. RJ, Červené Záhoří, 

Chotoviny. 

Hlasování: 0 – 7 – 0 

 

f)ZO odkládá projednání odprodeje pozemku parc.č. 382/4 v k.ú. Jemniště p. AS, Praha 4, na první 

zasedání ZO v roce 2021.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

K bodu 10: 

a)ZO schvaluje pronájem části pozemku parc.č. 161, ostatní plocha, jiná plocha v k.ú. Postupice o 

výměře 20 m² p. LM, Benešov, za obvyklých podmínek. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

b)ZO schvaluje pronájem části pozemku parc.č. 1721 v k.ú. Milovanice, lesní pozemek, o výměře 

20 m², p. PJ, Holčovice, za podmínek obvyklých. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

 

K bodu 11: 

ZO schvaluje směnu vyznačené části pozemku parc.č. 482/1, ovocný sad, k.ú. Čelivo,ve vlastnictví 

žadatelů JT a DH, oba Čelivo, za část pozemku parc.č. 1290/2, ost. plocha, ostatní komunikace, 

v k.ú. Čelivo ve vlastnictví obce Postupice. Doplatek za rozdíl ve výměře ve výši 50 Kč/m² a 

náklady spojené s vyměřením a převodem hradí žadatelé.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

K bodu 12: 

ZO nesouhlasí se zrušením železničního přejezdu P6037 km 11,304, na trati Benešov u Prahy – 

Trhový Štěpánov dle návrhu Správy železnic. 

Hlasování: 0 – 7 – 0 

 

 

K bodu 13:  

ZO schvaluje nákup části pozemku parc.č. 779/7, zahrada, v k.ú. Pozov, o výměře 69 m² od p. JD, 
Bystřice, za 50 Kč/m². Náklady spojené s převodem uhradí kupující. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

K bodu 14: 

ZO schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene (služebnosti) inženýrské sítě – 

vodovodní přípojky na poz. parc.č. 999/3 v k.ú. Postupice, pro oprávněnou HH, Říčany, bezúplatně. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

K bodu 15: 

a)ZO bere na vědomí uzavírku silnice č. III/1123 mezi obcemi  Postupice – Mladovice (v okolí 

lomu) plánovanou na 4.10.- 9.10.2020  z důvodu opravy komunikace. 

ZO bere na vědomí. 

 

b)  ZO schvaluje cenu stočného za splašky vypouštěné na ČOV Postupice pro občany, kteří nemají 

v obci trvalý pobyt, ve výši 40,- Kč/m³ + DPH. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 



c) ZO bere na vědomí porovnání daňových příjmů obce dle schváleného rozpočtu za roky 2017-

2020. 

ZO bere na vědomí. 

 

DISKUSE:  
 
V. Šesták – žádá o výměnu uhnilého zábradlí na autobusové zastávce u sokolovny  
upozorňuje na výtluky na spojnici silnice ze Struhařova na Sušici 
J. Kahoun – dotazuje se, jak to vypadá s instalací nové zastávky v Nové Vsi 
starosta: zastávka je již vyrobena, nejprve zaměstnanci obce musí odstranit starou, teď nebylo moc 
času díky údržbě zeleně, kterou prováděli přednostně 
                 - u Kooperativy je rozbitá krajnice z obou stran na silnici směr Pozov, bylo by potřeba vyčistit 
škarpu a vyspravit 
                  - požaduje, zda by nebylo možno u Hliňánek přidat na silnici značku „pozor zvěř“, časté 
srážky s lesní zvěří 
M. Půta – dotazuje se, v jaké fázi je finální zpracování územního plánu obce 
starosta: zpracovávání se zastavilo, u 2 soukromých žadatelů je vyžadováno zpracování SEA, toto 
hodnocení si žadatelé budou muset zaplatit, zatím se 1 nevyjádřil, zda bude tuto podmínku akceptovat  
             - požaduje odstranění náletových dřevin v Dobříčkově na pozemku parc. č. 863/1 
              - upozorňuje na potřebu vyspravit výtluky v Dobříčkově a v Chobotě 
starosta: BES ještě do konce roku provede výspravu silnic na několika místech, informuje o opravě 
místní komunikace v Miroslavi, právě nechává zpracovávat i cenovou nabídku na opravu povrchu 
z Věžníků do Chalup k mostu, kombinace recyklátu a asfaltu 
J. Andr – dotazuje se na pokračování projektu vybavení a rekonstrukce zasedací síně na OÚ 
starosta – požadovaná dotace na vybavení byla na Posázaví schválena, pořízení na začátku roku 2021, 
další jednání s architektem bude následovat, konečnou podobu vybere ZO 
J. Malý – dotazuje se, jak bude pokračovat likvidace větví za hřbitovem 
starosta- bio odpad se odváží pravidelně, velké větve je potřeba likvidovat velkým drtičem, který se 
musí objednat (momentálně velká vytíženost v lesích), malý, který máme k dispozici, na to nestačí 

 - u hřbitova je složené kamení, bude se dělat cesta? 
starosta - ne, je to materiál z úpravy cesta na hřbitově 
                    - neustále plný kontejner na kov a oblečení za prodejnou 
starosta – oblečení firma slibuje, že bude odvážet častěji, ne vždy se však děje, na kov pořídíme 
v příštím roce větší nádobu nebo je možno odkládat i před sběrným dvorem u OÚ 
                   - opravdu bude silnice na Benešov uzavřena ještě rok? 
starosta – ne, práce probíhají podle původního plánu, v termínu, prodloužení doby byl jen úřední akt - 
vypršela by účinnost stavebního povolení 
                   - kvituje častější kontroly Policie ČR na cestě do Pozova 
J. Jíšová – upozorňuje na přeplněnou popelnici na olej u školy 
starosta – TS vyvezou  
 
VEŘEJNOST:  
p. Tomisová – dotazuje se, jak se bude udržovat silnice na Pozov v zimě? 

starosta-bude se prohrnovat i solit 

- reaguje na předešlou diskuzi – zamezení srážek se zvěří – nemohly by se umístit kolem 

cest pachové ohradníky?  

J. Kahoun – nemají velký účinek, musí se často obnovovat, zvěř si na pach zvyká a nereaguje 

starosta – zjistí ve Struhařově, jaké s tím mají zkušenosti 

p. Šesták – dotazuje se, zda by nebylo možno vyřídit nějakou výjimku a alespoň pustit auta z hlavní 

silnice do Dobříčkova 

starosta – není ještě hotový mostek, auta by neprojela 
 

 



    

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č. 4/2020. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 17,32 hodin. 


